
De “slimme” rede van Ds. Th. L. Zwartbol tijdens een 
preek in Gouderak.
Ds Zwartbol preekte onlangs in de Oud Gereformeerde Gemeente in Nederland in Gouderak, Met 
een gedeelte uit een preek en hij zeide; ….Met een slaande hand des Heeren, och, dat we zien al 
een geruime tijd in het coronapandemie komen te verkeren. Hoeveel zieken er komen te zijn, en 
daar we ook zien als we daar zo vernemen, en dat er meerdere zieken komen dat het aantal weer 
toeneemt. Maar dat we ook een land en volk verdronken liggen in de zonde, Ach, gemeente, er is 
geen wederkeer, wij willen bij het vaccin het hoofd boven water krijgen, als iedereen maar 
gevaccineerd is. Nou gemeente ik wens je dat je het nooit zal doen, om daarin toch die weg niet te 
gaan, dat we bewaard zullen blijven voor zulke wegen. Als we ziek zijn, dan hebben we een 
medicijnmeester nodig, maar niet als we gezond zijn geliefden. Ach, wat zal de uitwerking zijn -en 
we gaan niet met complottheorieën en al die toestanden meer- maar ik vrees geliefden dat het 
vaccin wat gegeven wordt. Ik vrees, ik zeg niet dat het zo is hé, dus luister goed naar de woorden, 
maar ik vrees geliefden dat het meer doden gaat geven straks, als heel het coronavirus. En we 
onderschatten het niet hoor, maar we maken het ook van nabij mee, en ook hoe dat mensen 
komen te sterven, dus we doen het niet over te zeggen, dat het niet komt te zijn, en dat die ernstig 
komt te liggen, maar het is Gods hand geliefden, en we proberen God uit de hand te blijven, we 
proberen het zelf wel op te lossen en geliefden, je hoort schier niet eens, maar datgene die 
gevaccineerd zijn, die worden ziek geliefden, en die worden goed ziek. In Almere is een 
verzorgingstehuis 26 bewoners, 24 medewerkers, zijn 50 man bij elkaar en ze zijn volledig 
gevaccineerd, en er zijn er 50 van ziek. Dus geliefden, dat is ook de werkelijkheid, waar zoeken we 
het? En hoe komt het te wezen? Waar? Het is wel Gods hand geliefden…..
Link: https://rumble.com/voexed-ds.-th.-l.-zwartbol-waarschuwt-voor-het-vaccin.html 

Commentaar:
HIER HEEFT DS. ZWARTBOL HET VACCIN AANGEHAALD ALS GEVAARLIJK MIDDEL 
TIJDENS DE CORONAPANDEMIE, HOOR JE DAT HIJ GELOOFT NOG IN EEN PANDEMIE DIE 
NIET BESTAAT. HIJ DENKT OOK DAT COMPLOTTHEORIEËN GEVAARLIJK ZIJN EN NIET 
GOED IS OM NAAR DEZE BERICHTEN TE LUISTEREN. HIJ GAAT NAADLOOS MEE MET DE 
RD EN DE SGP WAAR DIT OOK GELEERD WORDT. ONDANKS DAT HIJ ZIJN TOEHOORDERS 
WILT WAARSCHUWEN OVER DEZE ONTWIKKELING ROND HET VACCIN, WILT HIJ ER 
ZONDER KLEERSCHEUREN ER VANAF KOMEN, DOOR TE ZEGGEN DAT HIJ ZEGT DAT HET 
NIET ZO IS, MAAR WAAROM ZEGT HIJ HET DAN? HIJ DENKT WIJS TE ZIJN VOOR DE 
MENSEN, MAAR IN GODS OGEN IS HIJ TOTAAL DWAASHEID! HIJ PROPAGANDEERT MET 
DE RD DIE LEUGENAARS ZIJN EN HET VOLK KLAAR STOOMT VOOR DE AANBIDDING VAN 
HET BEEST. DIE WAARSCHUWENDE VINGERTJE IS VOOR DE EEUWIGHEID TE KORT EN 
DAARMEE PASSEERT HIJ DE WERKELIJKHEID, DAT DE HELE CORONA GEDOE EEN 
AFLEIDING IS OM HET CHINEES MASS SURVEILLANCE SYSTEEM DOOR TE VOEREN. 
DAARBIJ SPREEKT HIJ DE LEUGENAARS: KEES VAN DER STAAIJ EN STEEF DE BRUIJN 
NAAR DE MOND, ZONDER HUN KRITISCH AAN TE PAKKEN. DEZE HOUDING EN DEZE 
“SLIMME REDE” KOMT BIJ GOD ER NIET DOOR HEEN!
LET OP VOOR DOMINEES EN MENSEN DIE NAAR DE MOND VAN DE DUIVEL SPREKEN, 
ONDER HET SAUSJE VAN HELE ZWARE VROME WOORDEN, DAN KOM JE OOK BIJ DS. A. 
KORT UIT, DIE EEN HEIMELIJKE BRIEF NAAR DE GEMEENTE GESTUURD HEEFT INZAKE 
MET DE GODDELOOSHEID VAN LAND EN VOLK, WAAR HIJ HET MEEST IN VEINST. O, WAT 
EEN AFVAL IN KERKEN EN DOMINEE’S DIE NIET MEER VOOR DE ERE GODS OPKOMT, 
MAAR HUN EIGEN HACHJE (AANGEKLEED MET VROME WOORDEN) ZIEN TE REDDEN. 
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